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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 70 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg.

Spørgsmål 70
Har regeringen stadig overvejelser om ændringer af ankesystemet inden for 
Miljøministeriets område? I bekræftende fald bedes det oplyst, hvad disse 
overvejelser går ud på.

Svar
Jeg har i dag sendt udkast til lovforslag om ændring af klagenævn m.v. i 
høring. Jeg vedlægger kopi af det materiale, som er udsendt i høring. Som 
det fremgår heraf, indeholder lovudkastet resultatet af regeringens overve-
jelser om ændringer af ankesystemet inden for Miljøministeriets område, 
herunder ændringer i Naturklagenævnets sammensætning. 

For god ordens skyld bemærkes, at den oversendelse af høringsudkastet til 
udvalget, som almindeligvis ville have fundet sted i forbindelse med udsen-
delse af lovforslag i høring, betragtes som være sket hermed.
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